

Title (en)

Slide fastener with automatic bottom stop.

Title (de)

Reissverschluss mit automatischem unterem Endglied.

Title (fr)

Fermeture à glissière à arrêt inférieur automatique.

Publication

EP 0122427 A1 19841024 (FR)

Application

EP 84102410 A 19840307

Priority

CH 144283 A 19830316

Abstract (en)

The fastener comprises an automatic bottom stop formed from a male part (7) and from a female part (8) which are fixed, respectively, on one and on the other of the support tapes (1, 2), and from a limit stop (9) fixed below one of the two parts (7, 8). The end of each of the parts (7, 8, 9) making up the automatic bottom stop, which end is fixed on either side of the respective support tape (1, 2), is extended, on each side of the latter, by a tab (7b, 7c; 8b, 8c; 9b, 9c) having a thickness which is compatible with the lateral slot of the carriage and which is intended to increase the area of adherence to the respective support tapes of the said parts (7, 8, 9). <IMAGE>

Abstract (fr)

La fermeture comprend un arrêt inférieur automatique formé d'une partie mâle (7) et d'une partie femelle (8) fixées, respectivement, sur l'un et l'autre des rubans-supports (1, 2), et d'un taquet (9) fixé en-dessous de l'une des deux parties (7, 8). L'extrémité de chacune des parties (7, 8, 9) que comprend l'arrêt inférieur automatique, fixée de part et d'autre du ruban-support (1, 2) respectif, se prolonge, de chaque côté de ce dernier, par une languette (7b, 7c; 8b, 8c; 9b, 9c) ayant une épaisseur compatible avec la fente latérale du curseur et étant destinée à augmenter la surface d'adhérence aux rubans-supports respectifs des dites parties (7, 8, 9).

IPC 1-7

A44B 19/36; A44B 19/38

IPC 8 full level

A44B 19/36 (2006.01); **A44B 19/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44B 19/36 (2013.01); **A44B 19/38** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] US 3964136 A 19760622 - PANZERI MARIA LUISA
- [Y] US 2989791 A 19610627 - MORIN LOUIS H

Cited by

EP0287972A1; US4858284A

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0122427 A1 19841024; CH 651728 A5 19851015

DOCDB simple family (application)

EP 84102410 A 19840307; CH 144283 A 19830316